
MUISTIO  JÄREJSTÖ- JA TOIMIJAFOORUMIN ILTA 

LÄSNÄ Läsnäololistan mukaan, 19 henkilöä 

Aika ti 6.2.2024 klo 17 -> 

Paikka  Tapaamo, kirjaston alakerta 

   

1. Hilkka Karvonen toimii puheenjohtajana ja Tuula Pärnänen kokouksen sihteerinä. 

 

2. Viivi Nissinen kertoi PeeÄssän S-Business yritysasiakkuudesta; yhdistykset ja urheiluseurat ovat iso 

asiakasryhmä. Y-tunnuksen alle perustetaan asiakkuus ja kortissa ei ole kk-maksuja, laskutuslisiä, 

kuitit ”ui” aina talteen. Kuititon yrityskortti. SPR esim. valtakunnallisesti iso asiakkuus. Korttien ei 

tarvitse olla nimillä (esim. puheenjohtaja + yhdistyksen nimi). Raportointi kaikki S-Businessista; itse 

pystyy hallinnoimaan asiakkuutta, jos on vaikka nostorajaa korotettava. Kuittiin voi lisätä vaikkapa 

tarjoiluun liittyvän nimilistan illan kokoukseen osallistujista. Polttonesteissä alennuksia.  

Jos yhdistyksiä kiinnostaa ko. kortti, voi olla suoraan yhteyksissä Viiviin viivi.j.nissinen@sok.fi 

 

3. Tuomas Puustinen esitteli KOONTO-hanketta; 1.8.2023-30.11.2025 P-S:n Sosiaaliturvayhdistys ry ja 

P-S:n Liikunta ry. Kansalaislähtöistä kehittämistoimintaa koko maakunnan laajuisesti, paikallisesti. 

Kohderyhmä kaikki 19 kuntaa, n. 5000 järjestöä. Monet yhdistykset eivät ole hakeneet aiemmin 

isoja kehittämisavustuksia ja viemään hankkeita ja viestintää eteenpäin. Yhdistyksille maksutonta. 

23.2. päättyy 1. rahoitushaku, mutta 1.3.-10.5.24 on seuraava haku ja sitten kesän ja syksyn haut. 

Toiminnalla on väliä, mitä hankkeessa tehdään – millä edistetään ja autetaan kaikista heikommassa 

asemassa olevia kohderyhmiä (mm. työttömät, opiskelun ulkopuolella olevat 15–64-v.). 

Ensimmäisessä haussa on 0,5 M€, seuraavassa vähintään saman verran … 

 

Hilkka otti esille tarpeen pienille kokeiluille, työllistämisille mm. tapahtumissa. Tarvittaisiin pientä 

koulutusta ja opastusta; olisiko tämä KOONTO-hankkeen piirissä, jos ei ole tietoa jatko-

opiskelupaikasta, armeijaan lähdöstä ym. Mahdollisesti useampi toimija pystyisi kehittämään 

yhteistä hanketta. Pientä palkkiota voisi maksaa flat raten puolelta. Hyvän hankkeen tunnuspiirre, 

että on aito tarve ja ratkaisumalli.  

 

Hankkeet sisältävät aina palkkakustannukset, Flat rate 40% (tilavuokrat, matkakustannukset, 

ostopalvelut mm. lajikokeilut, laitteet ym.). Rahoitus kattaa 80 % kustannuksista. 20 % voi olla 

säätiöiden, yritysten, kunnan rahaa ja omaa rahaa vain osa siitä (esim. 2–3 %). Hankkeen pituus ja 

HTV on tarpeesta kiinni. Työntekijäosuus minimi on 20 %. Ennakkoa voi hakea maksatukselle. 

 

Hyvinvointikertomus antaa hyvän pohjan hyvinvointivajeen todentamiseen. Nostettiin esille myös  

vammaisten aseman heikkeneminen ja se, että P-S:ssa yhdistystoiminnassa otetaan lapsia ja nuoria 

mukaan toiminnan suunnitteluun. Lasten parlamentti on ollut hyvin toimiva!  

 

Siilifolk on aloittanut oppislaitosyhteistyön, jotta saadaan myös nuorten näköistä tapahtumaa 

rakentumaan. Koulutettaisiin nuoria tapahtuman tuottajiksi; apuohjaajakoulutusta. Nuorisotyössä 

oli Paku-Cafe kesätyökokeilu -23, joka rantautui kerrostalojen pihaan, palvelutaloyksiköihin jne.  

 

KOONTO-hankkeessa on neuvontamalli jo valmiina. Tarvittaisiin useampia yhdistyksiä yhteistyöhön.  



4. Hanna esitteli tapahtumakalenteria ja tapahtumasivuston käyttöä. Ilmoita tapahtumasta | 

Siilinjärven kunta (siilinjarvi.fi) linkin kautta pääsee ilmoittamaan yhdistysten tapahtumista. 

SiiliÄpistä löytyy tapahtumat; Äpillä 5000 latausta.  

Tapahtumista voi olla ennakkosyötteitä, jotta saadaan sisältöjä tapahtumakalenteriin. Lisätietoa voi 

laittaa tulemaan kulttuuri@siilinjarvi.fi sähköpostiin.  

 

Hanna ja Tuula esittelivät Kulttuurikyselyn -23 tuloksia | Siilinjärven kunta (siilinjarvi.fi) tuloksia. 

 

Hanna esitteli Kesän 2024 tapahtumia ja todettiin, että Siilinjärvi 100-juhlavuosiasiat siirretään 

seuraavaan kokoukseen 

 

Kulttuurikoordinaattorin Eliisa esittäytyi ja esitteli TEAviisarin tuloksia, THLn TEA = terveyden 

edistämisen aktiivisuus. Kunta laitetaan miettimään, mitä tehdään ja mitä pitäisi parantaa. 

TEAviisarilla on myös taloudellinen HYTE-kertoimen laskennallinen osuus, hyvinvoinnin 

edistämiseen tarkoitettua rahaa.  

Hyvinvointikertomus löytyy sivustolta: Hyvinvoinnin edistäminen | Siilinjärven kunta (siilinjarvi.fi) 

Samalla sivustolla on myös Lasten ja nuorten Hyvinvointisuunnitelmat ja muut  

 

Tuula kertoi Avustusasioista. Hyvinointijaos päättää avustuksista ja kokouksessaan helmikuun 

lopulla. Avustukset | Siilinjärven kunta (siilinjarvi.fi) sivustolle päivitetään yhdistysten ja toimijoiden 

avustushakuohjeet ja lomakkeet kokouksen jälkeen. 

. 

 

5. Helena Meys esitteli tulevaa Siilinkylät -kuntalaisaloitetta, jossa toivotaan Tapaamolle yhdistysten 

käyttöön tarkoitettuja säilytyskaappeja. Aloitteen allekirjoitus Helenalle: siilinkylat@gmail.com 

 

Kotiseutuarkistoon otetaan yli 10-v. vanhaa yhdistysten materiaalia. Kotiseutuarkisto | Siilinjärven 

kunta (siilinjarvi.fi) sivustolta löytyy lisätietoja asiasta.  

 

6. Keskusteltiin Järjestö- ja toimijafoorumin organisoinnista vuodelle -24 ja Tapaamon toiminnan 

kehittämisestä edelleen, kokoustarjoiluista. Siilinkylistä johtoryhmästä joku voi aina olla mukana (pj 

+ 2 varapj + sihteeri + talousvastaava = työryhmä); Helena Meyes yhteyshenkilö. SPR voi olla yksi 

vastuutaho; Riina Myyryläinen yhteishenkilö. Sirpa-Sari Borg-Holopaista/Huoltoliitosta kysytään 

kolmatta jäsenyyttä.  

 

Keskusteltiin järjestä- ja toimijafoorumin menneestä toiminnasta; todettiin sen olevan tarpeellista ja 

toimivaa, kehittyvää. Sovittiin muistioiden lähettämisestä kaikille toimijoille, yhdistyksille. Hanna ja 

Hilkka päivittävät yhteisesti yhdistystietoja.  

 

Mietittiin myös kunnan verkkosivuille, saataisiinko sinne Toimijafoorumin muistiot näkyville.  

 

Siilinkylät laittaa viestiä yhteisestä hankkeesta, mahdollisesta KOONTO-hakemuksen tekemisestä.  

 

Varautumissuunnitelman yleinen osa kiinnostaisi kuntalaisia, sen esittely.  

 

Kuopion Ensikotiyhdistys tulee myös mukaan Toimijafoorumiin. 

 

7. Seuraava kokous pidetään to 21.3. klo 17 Mantulla, SiiPe isännöi.  Päätettiin kokous klo 19:23 
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